
 

 

 Protokół  nr  XXIV/13 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu 21.01.2013r. 
 
 
1.  Otwarcie  obrad  XXIV Sesji   Rady Gminy  Brody. 

 
              O godz. 9 05 Przewodnicząca Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka otworzyła obrady 
XXIV Sesji Rady Gminy Brody.  
Na podstawie  listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo obecnych było 13 

Radna p. Elżbieta Ginibor  była nieobecna.. 

Przewodnicząca Rady spytała czy są uwagi do porządku obrad. 

M.Tracz 
 - wnosi o wprowadzenie projektu uchwały  w spr. sporządzenia zmiany studium 
    uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brody. 
-  proponuje dyskusję na temat zakupu beczki do wywozu nieczystości. 

Przewodnicząca Rady uważa, że dyskusja na temat beczkowozu będzie przy omawianiu 
budżetu na 2013r. 
Poddała pod głosowanie wprowadzenie projektu powyższej uchwały: 
Za wprowadzeniem uchwały  głosowało 7 radnych, przeciw 3 radnych, 3 wstrzymało się od 
głosu. 

Przewodnicząca Rady  prosiła o przegłosowanie  porządku obrad z dodatkową uchwałą. 
Za – głosowało 11 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

2. Wręczenie medali „ Za zasługi dla obronności kraju” dla rodziców żołnierzy.  
 
Przedstawiciel Wojskowej Komendy Uzupełnień w Żaganiu mjr Tadeusz Witkowski  wręczył 
srebrne medale od Ministra Obrony Narodowej „ Za zasługi dla obronności kraju” dla 
rodziców: p. Elizie Dremo  zam. Kumiałtowice  i  p  Michalinie Kret zam. Kumiałtowice,  

Wójt złożył życzenia i wręczył kwiaty. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   
 
L. Kossak – jest napisane, że Wójt mówił, iż Gubin ma Gminną Spółkę ZGKiM  - to należy 
wykreślić. 
Za wykreśleniem głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Informację przesunięto na później, ponieważ Wójt opuścił chwilowo salę obrad. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady i Przewodniczących komisji o działaniach 
    podejmowanych w okresie  międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Rady   
- 04.01.2013r. – brała udział w posiedzeniu Komisji Budżetu 
- 07.01.2013r. -                           ‘’                             Mienia Komunalnego 
- 08.01.2013r. -                           „                             Oświaty 
- 10.01.2013r. – pełniła dyżur w Urzędzie Gminy 
- 10.01.2013r. – uczestniczyła w spotkaniu noworocznym w Zespole Szkół w Brodach 
- 10.01.2013r. -  brała udział w zebraniu sołeckim w Kole z przedstawicielami PGE  
- 11.01.2013r. – spotkanie z wicemarszałkiem Jackiem Hoffmanem i współpracownikami w 
                           spr. nieuzgodnienia zmiany studium i planu miejscowego gminy dla  
                           terenów położnych w obrębie J. Wysokie. 
- 16.01.2013r. -  była  w Gminnej Bibliotece w związku z organizacją ferii zimowych. 
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Z. Bejnarowicz – odnośnie spotkania z Marszałkiem, co było przyczyną niedogadania się 
w spr. zmiany studium i planu. 

M. Tracz był obecny również na tym spotkaniu . Rozmawiano o tym,  by przystąpić do 
studium i zabezpieczyć złoże. Na komisji ds. współpracy chcieli, by robić kompleksowo całą 
gminę. Z Urzędu Marszałkowskiego otrzymali wiadomość, że będą finansować tam gdzie 
jest zabezpieczenie złoża, a gmina miałaby pokryć drugą cześć z własnych środków. Jest 
to informacja nieoficjalna, ponieważ nie widział protokołu z tego posiedzenia.  
Pani Mrówczyńska zadeklarowała, że są w stanie pokryć swoją część.  
Nasz Wójt podjął decyzję, że będzie to utrudniał i zrobi wszystko, żeby do tego nie 
doprowadzić.  

Przewodnicząca Rady – pan Tracz nie do końca powiedział tak jak było ustalane.. 
Przeszkodą było, tak jak mówił Wójt – brak środków finansowych. Pani Mrówczyńska 
prosiła o radykalne podjęcie kroków, stwierdziła, że w jakiś sposób będą chcieli w tym 
pomóc. Marszałek zaproponował następne spotkanie w atmosferze finansowej, stwierdził, 
że jest do dyspozycji i w każdej chwili może do nas przyjechać i dyskutować. 
Ustalono termin następnego spotkania na przełomie stycznia i lutego.  
Tematem spotkania było również odrzucenie miejscowego planu dot. działek budowlanych 
w J. Wysokich . 

M. Tracz – Wójt był zbulwersowany, że został odrzucony ten projekt ( Zielińscy). 
Podobno w 2001r. została podjęta uchwała, która chroni te złoża w całości i na podstawie 
tego zostało to odrzucone. 

Przewodnicząca  Rady –  wspólnie z Panią  Sekretarz i Wójtem będą jeździli po wsiach i 
informowali mieszkańców o ustawie śmieciowej. 

Informacje przewodniczących komisji: 
 
E. Bojko – Komisja Budżetu spotkała się 4.01.2013r.  Tematem posiedzenia była dyskusja 
nad punktami spornymi  w budżecie na 2013r oraz opracowanie planu pracy komisji na 
2013r. 

J. Falkiewicz – z Komisja oświaty miała posiedzenie 8.01.2013r. Radni otrzymali wnioski z 
posiedzenia . 

M. Kowalski – Komisja Mienia Komunalnego obradowała 7.01.2013r.  
Dyskutowali o zakupie wozu asenizacyjnego. 

L. Kossak dopowiedział, że na komisji dyskutowali  na temat budżetu na 2013r., poruszyli 
sprawę budowy drogi do szkoły, wnioskowali o  pozyskanie środków zewnętrznych na jej 
budowę. 

M. Kowalski – żeby ubiegać się o zewnętrzne środki należy najpierw przekształcić drogę 
na gminną. 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

E. Bojko zaproponował przesunięcie pkt a i b,  dot. budżetu na koniec pkt. 6. 

c/ ustalenia planu pracy Komisji na 2013r. ( Budżetu) 

Przewodnicząca Rady spytała czy są uwagi do planu.  Uwag nie zgłaszano. 
Przewodnicząca odczytała treść  uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni ( 23) 
 
d/  ustalenia planu pracy Komisji na 2013r ( Mienia Komunalnego) 

L. Kossak proponuje dopisać do miesiąca lutego pkt. prace nad przekształceniem ZGKiM, 
ponieważ w lutym  tym problemem zajmie się również komisja budżetu. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały z powyższą zmianą głosowali wszyscy radni ( 13). 
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e/ ustalenia planu pracy Komisji na 2013r (Oświaty) 

J. Falkiewicz  prosi o wykreślenie w : 
-  lutym pkt 2 informacji z działalności bibliotek 
-  maju pkt 1 – informacji z działalności Gminnego Centrum Kształcenia na Odległość. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały z powyższymi zmianami głosowali radni jednogłośnie ( 13). 
 
f/  ustalenia planu pracy Komisji na 2013r  ( Rewizyjnej) 
Do powyższego planu nie zgłaszano uwag. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali radni jednogłośnie (13). 
 
g/ ustalenia planu pracy Rady Gminy Brody na 2013r. 

L. Kossak – proponuje przenieść z września  pkt 5 Analiza działalności ZGKiM. na  maj. 

Przewodnicząca  Rady  odczytała treść uchwały z powyższą uwagą. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 
 
h/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
    Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013r. 

Do uchwały nie zgłaszano uwag. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 
 
i/ wygaśnięcia mandatu radnego 

M. Kowalski spytał czy radny E. Bojko został poinformowany  o treści art. 24f ust.1 ustawy 
o samorządzie gminnym  ( jak w uzasadnieniu do projektu uchwały) 

Radca prawny  wg powyższego art. radny ma obowiązek  zaprzestania  działalności 
gospodarczej i nie trzeba go dodatkowo informować. 

E. Bojko nie jest pewny czy prowadzona  przez niego  działalność rolna jest działalnością 
gospodarczą. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały  nikt nie głosował, przeciwko głosowało 5 radnych, 8 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
j/ zmian do uchwały nr II/3/10 Rady Gminy Brody zdn.14.12.2012r. o powołaniu  
   stałych komisji Rady Gminy ustalenia zakresów ich działania i składów osobowych.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że radny E. Bojko złożył rezygnację z pełnienia 
funkcji przewodniczącego komisji Budżetu w związku z tym prosi radnych o podawanie 
propozycji. 

L. Kossak uważa, że należy poprosić p. Bojko, by wycofał swoją rezygnację do czasu 
rozstrzygnięcia sprawy wygaśnięcia  mandatu. 

E. Bojko  stwierdził, że jego decyzja nie  wynikała z wygaśnięcia mandatu. 
Do chwili rozstrzygnięcia tej sprawy wycofuje  swoją rezygnację. 

Wójt proponuje, by każda komisja wybrała ze swojego grona zastępcę przewodniczącego 
komisji. 
 
k/ uchwała w spr. sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospo-  
    darowania przestrzennego gminy Brody 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwałę pod obrady wniósł radny M. Tracz. 
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M. Tracz – było spotkanie u Marszalka Województwa. Jeżeli Rada nie podejmie uchwały do 
końca roku to zrobi to Wojewoda.  

E. Bojko – żeby uchwała mogła być przedmiotem obrad sesji musi być najpierw 
przepracowana przez komisje. Proponuje przekazać ją pod dyskusję komisji i ponownie  
umieścić ją do porządku obrad na najbliższej sesji. 

M. Tracz – radni otrzymali uchwałę przed sesją i mogli się z nią zapoznać. 

T. Żychliński uważa, że radni powinni zapoznać się z projektem uchwały na komisji. 

J. Falkiewicz – skoro w referendum mieszkańcy opowiedzieli się, że są przeciwni kopalni, 
to czy później  będą mogli zgłaszać protest, czy mogą ją zaskarżyć. 

M. Tracz – jeżeli już,  to zaskarżyć może tylko Wojewoda, jest to stanowisko opiniodawcze. 

Przewodnicząca Rady nie miała czasu na zapoznanie się z projektem uchwały , mamy 
czas do końca roku więc przedyskutujmy to na komisjach. 

M. Tracz – 27.06.2012r. została podjęta uchwała i do tej pory nie podjęto żadnego 
działania. To są długie okresy załatwiania. Jeżeli my tego nie zrobimy to zrobi to za nas 
Wojewoda. 

M. Maszkowski – chcą wycofać uchwałę z czerwca 2012r. ponieważ tam były tylko złoża, a  
teraz chcą objąć całą gminę 

Pani Sekretarz nie jest przygotowana do tej uchwały. Pan Maszkowski  powiedział, że 
zmiany obowiązują na terenie całej gminy, czy to nie powinno być ujęte w uchwale? 

L. Kossak – czy są na 2013r. zabezpieczone środki  na realizację tej uchwały, nie wiemy 
jakie będą koszty  ( dot. całej gminy). 

B. Bawtro – proponuje przekazać uchwałę na komisje. 

Wójt spytał z czego to sfinansujemy? 

M. Tracz – były spotkania, na których omawiano te sprawy lecz Wójt był nieobecny. 
Jest to kwota od 100 tys.  do 200 tys. zł.  Część sfinansuje Marszałek Województwa, część 
gmina, możemy  też coś dostać od inwestora. 

M. Maszkowski proponuje wziąć z rozbudowy Urzędu Gminy. 

Wójt – to nie jest rozbudowa lecz remont. 
Odnośnie  zmiany studium złożyliśmy zapytania do 5 oferentów, wpłynęły tylko 2 oferty. 
Gdy będzie miał porozumienie to może  przystąpić do realizacji  studium 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 5 radnych, 6 radnych głosowało przeciw, 2 wstrzymało się 
od głosu. 
 
Powrócono do informacji Wójta. 

Wójt wyjaśnił temat spotkania z Wicemarszałkiem. Tematem miała być nieuzgodnienie 
zmiany studium i planu miejscowego gminy dla terenów J. Wysokie. Później wymagano od 
nich, żeby przystąpili  do całościowej zmiany studium i wpisaniu kopalni, by inwestor mógł 
otrzymać koncesję. Marszałek zadeklarował wolę dofinansowania ale pod warunkiem 
wpisania kopalni. 

W dniu 17.01.2013r. o godz. 12 został poinformowany, że na terenie Niemiec ( na 
międzywalu )  natrafiono na  niewypał. 
W związku z tym utworzyliśmy zespół kryzysowy, przeprowadziliśmy działania w  promieniu 
1 km  ludzie musieli opuścić teren. O godz. 1612  teren udało się rozbroić. 

a/ uchwały budżetowej na  2013r Gminy Brody 

Pani Skarbnik – Wójt po zapoznaniu się z wnioskami komisji przedkłada projekt uchwały z 
poprawkami. 
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Po zmianach, dochody planuje się w wysokości 13.769.528 zł. wydatki – 14.111.209 zł.  
Różnica w kwocie  341.681 zł. stanowi deficyt, który zostanie sfinansowany z kredytów i 
pożyczek. 
Wójt nie przychylił się do  wniosku  Komisji Budżetu dot. zakupu samochodu 
asenizacyjnego. 
Kontrowersje były w zadaniach: 
-  budowa drogi do szkoły – wartość 620 tys. 
-  zakup samochodu asenizacyjnego – 80 tys. zł. 
-  budowa placu zabaw – 120 tys. zł. 
Te punkty powinny być dzisiaj ustalone przez radnych. 

Radni dyskutowali w sprawie zakupu samochodu. 

E. Bojko  - Komisja Budżetu  proponowała nie kupować samochodu lecz beczkę i większy 
ciągnik.  Jeżeli już  ma kierownik kupić, to niech kupi ze środków uzyskanych ze sprzedaży 
drewna. Gdy znajdzie na to środki to niech kupi beczkę, a nie samochód. 

T. Kowalczuk spytał jaką kwotę odszkodowania dostali za uszkodzoną beczkę? 

Kierownik Z. Rękas  - Przedsiębiorstwo WARTA na jego interwencję przekazała 5.749 zł. z 
tyt. szkody za beczkę i ciągnik. 

T. Kowalczuk  
-  proponuje zlecić Komisji Rewizyjnej by to sprawdziła, czy nie lepiej było przekazać 
   sprawę odzyskania odszkodowania innej firmie. 
- jaką stawkę  naliczył ZGKiM za przewóz kostki do szkoły? 

M. Maszkowski proponuje wyremontować starą beczkę  i zainstalować do niej pomiar. 
Czy ta beczka będzie wykorzystana w 100%? Na dziś wyremontowana beczka by 
wystarczyła. 
Jeżeli ZGKiM nie może wykonywać usług to co z firmami, które oni obsługują. Dlaczego 
mamy ich dotować? 

Wójt uważa, że można ustalić dwie stawki. 

L. Kossak – nikt nie jest za wykreśleniem 80 tys. z budżetu . Komisja chce by zakupiono 
beczkę i ciągnik. Spór jest czy zakupić samochód czy beczkę i ciągnik. 

M. Maszkowski uważa, że beczka nie będzie w 100% wykorzystana. 

Pani Skarbnik – czyli 80 tys. pozostawiamy w budżecie, tylko kwestia co ma być kupione 
samochód czy beczka. 

M. Maszkowski  - jest trzecia propozycja – za środki uzyskane z odszkodowania  
wyremontować starą beczkę. 

B. Bawtro – wniosek p. Maszkowskiego jest racjonalny, tani i oszczędny. Proponuje 
przegłosować ten wniosek. 

L. Kossak – po wysłuchaniu kierownika, komisja wnioskowała o zakup również ciągnika, 
ponieważ obecny ciągnik ma ponad 20 lat. 

T. Kowalczuk – czy kierownik potwierdzi wyremontowanie beczki, może lepiej sprzedać 
starą beczkę i ciągnik i zakupić ciągnik a na beczkę otrzymać pożyczkę. 

Z. Rękas – remont beczki to wymiana prawie wszystkich części ( np. rama- czyli wymiana 
osi, instalacja hamulców, wymiana zbiornika ponieważ w  beczce są dziury).  
Beczka musi spełniać określone wymagania . 

M. Maszkowski – do tej pory beczka nie miała hamulców. Na dzień dzisiejszy beczka 
powinna pracować. Co z wykonywaniem usług dla przedsiębiorców, nie możemy ich 
dotować. 

Z. Rękas – stan beczki był oceniamy przez dwóch  rzeczoznawców, którzy stwierdzili, że 
remont jest nieopłacalny. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie  wniosek M. Maszkowskiego. 
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Kto jest za  remontem starej beczki ? 

Za – głosowało 6 radnych, 4 było przeciwnych, 3 wstrzymało się od głosu. 
Czyli przechodzi remont starej beczki. 

Pani Skarbnik – jeżeli remont starej beczki ( w ramach budżetu ZGKiM)  to w budżecie 
zostanie 80 tys. i prosi, by radni wyrazili zgodę na przeznaczenie ich na inne zadanie 
inwestycyjne. 

M. Maszkowski proponuje przeznaczyć je na adaptację mieszkań socjalnych. 

L. Kossak – ZGKiM  nie ma w swoim budżecie  środków na remont. 

E.Bojko – Na komisji pytano jakie jest saldo ZGKiM na początek roku, nie dostali 
odpowiedzi. Może ZGKIM znajdzie środki w swoim budżecie. 

L.Kossak proponuje podjąć decyzję przeznaczenia kwoty na remont beczki, ponieważ 
zakład nie ma ich w swoim budżecie. 

M. Maszkowski – proponuje, by przeznaczyć na to środki uzyskane z odszkodowania czyli 
ok. 5 tys. 

Z. Rękas odpowiedział, ze te środki weszły w budżet. 

Pani Skarbnik proponuje, by tą kwestię ustalono na komisjach. 
Teraz proponuje ustalić gdzie dać 80 tys. Radny M. Maszkowski sugerował przeznaczyć na 
mieszkania socjalne. 

J. Ostapiej może przeznaczyć 5 tys. na remont beczki, ponieważ zakład nie będzie miał z 
czego ją naprawić.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że powinny te środki iść na inwestycje. 

M. Tracz – wrzucić tą kwotę w nadwyżkę budżetową i ruszyć jak zajdzie taka potrzeba. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek M. Maszkowskiego czyli 
przeznaczenia 80 tys. zł na lokale socjalne. 
Za wnioskiem głosowało 8 radnych, 5 wstrzymało się od głosu. 

Pani Skarbnik podsumowała wniosek. Stwierdziła, że 80 tys. przeznaczymy na adaptację 
na lokale socjalne  budynku w Zasiekach . 

Następne zadanie to budowa drogi do szkoły. 
Koszt 620 tys. zł. a wg kosztorysu ponad 1 mln.zł. Radny L. Kossak sugerował ubiegać się 
o środki zewnętrzne. 

L. Kossak niech to będzie tak zapisane, jeżeli będzie możliwość wzięcia kredytu i będą 
możliwości ubiegania się o środki  zewnętrzne to tak . 

E. Bojko – nie chcą wycofywać budowy drogi uzależniając to od otrzymania środków. 
Teraz tą drogę należy przekwalifikować. Już teraz należy rozpocząć procedurę 
przekwalifikowania drogi. 

Wójt – podejmiemy działania o zakwalifikowanie tej drogi jako drogi gminnej, ale nie od nas 
będzie zależeć ile to potrwa, procedury trwają długo. Co będzie, gdy Rada Powiatu  tego 
nie zaakceptuje? 

L. Kossak – proponuje zamknąć dyskusję i przegłosować .   
Wszystkie samorządy starają się o środki, my też musimy z tego korzystać. 

T. Kowalczuk prosi, by Urząd dowiedział się ile będzie kosztować 1 m drogi. 

Wójt odpowiedział, że są kosztorysy, może jedynie przedstawić na komisjach koszt 
podobnej drogi. 

Przewodnicząca Rady – czy dobrze zrozumiała, że radni chcą ująć budowę drogi do 
budżetu na 2013r.? 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że ta droga jest ujęta w budżecie, radnym chodzi o ubieganie się 
o środki z zewnątrz na jej budowę. 
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Wójt obawia się , że Rada może wiązać ręce urzędowi, nie może ustalać warunków. 
Zadanie nie zostało wyrzucone z budżetu więc nie ma nad czym głosować. 

E. Bojko – jeżeli to pozostało w budżecie to radni obligują Wójta do poczynienia starań, by 
ubiegać się o dofinansowanie. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że na plac zabaw środki zostały pozostawione i temat jest 
zamknięty. 
Pani Skarbnik omówiła treść uchwały  budżetowej. 
Prosiła, by radni zmienili  w swoim projekcie § 16 „ uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia z mocą obowiązującą od 1.01.2013r. i podlega publikacji”. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały dot. budżetu na 2013r. i prosiła o 
przegłosowanie jej. 
Za podjęciem uchwały  głosowało 8 radnych, 5 wstrzymało się od głosu. 
 
b/ Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 -2020, 
 
Pani Skarbnik prosiła o poprawienie w projekcie uchwały w treści merytorycznej  § 7  
będzie miał zapis „ uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia” 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 wstrzymało się od głosu. 

Wójt podziękował za uchwalenie budżetu. 
Poinformował zebranych, że w rankingu gmin wiejskich zajęliśmy 9 miejsce. 
 
 7.  Interpelacje i zapytania  radnych. 
 
M. Maszkowski  zgłasza interpelację,  by  sprawdzić ile kosztuje plac zabaw, czy nie 
można go zakupić taniej niż wynika to z oferty. 

Pani Sekretarz spytała, czy ma być zgodny z rozporządzeniem, jak on ma wyglądać? 

M. Maszkowski .- uważa, że nie musi być tak jak zalecano, np. podłoże może być z trawy 
lub piasku. 

Pani Sekretarz prosi o konkretne określenie co ma być na tym placu. 

M. Maszkowski  uważa, że można to przedyskutować na komisji, w związku z tym 
wycofuje swoją interpelację. 
Jak najszybciej należy dokonać przekwalifikowania drogi do szkoły. 

T. Kowalczuk  
 proponuje, by kierownik ZGKiM  przedstawił na komisjach: 
-  dokumenty dot. odszkodowania za uszkodzony beczkowóz, 
- stawkę godzinową jaką zastosowano przy  przewozie kostki brukowej na teren szkoły. 

M. Kowalski – wykreślono zakup ciągnika, co dalej będzie z wywozem nieczystości? 
Remont starej beczki będzie  się długo ciągnął , mieszkańcy bardzo dużo płacą  za usługi. 

E. Bojko – należy zmobilizować kierownika by zrobił to jak najszybciej. 
Wójt zwróci się do kierownika  o informację  ile czasu potrzebuje na remont beczki i 
poinformuje o tym komisje. 

M. Tracz – spytał co z oczyszczalniami przydomowymi, czy jest opracowany program, na 
jakim jest etapie? 

Wójt odpowiedział, że trwają prace nad opracowywaniem programu. Musimy się 
ukierunkować, w tym roku robimy kanalizację w Nabłociu. W budżecie na 2013r. nie ma 
środków na przydomowe oczyszczalnie ścieków.  
Na komisjach z-ca Wójta przedstawi informację dot. tego programu. 
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M. Tracz 
- przekazać pod dyskusję projekt uchwały, którą przedstawił dot. przystąpienia do 
  sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
  przestrzennego gminy Brody. 
- należy odśnieżyć ścieżkę rowerową 
- wygałęzić  drzewa i wyciąć krzaki na drodze  Kumiałtowice – Datyń  i  Kumiałtowice Koło. 

Wójt odpowiedział, że na  odśnieżanie ścieżki nie mamy pieniędzy. W ubiegłym roku 
odśnieżyliśmy ścieżkę to musieliśmy się z tego tłumaczyć. 
Odnośnie dróg - Starostwo Powiatowe zobowiązało się  do końca lutego to wykonać. 

B. Bawtro   –  na drodze  powiatowej do Janiszowic ( przy silosach)  zasypany jest rów  – 
czy to chwilowe zasypanie? 

Wójt odpowiedział, że to sprawdzi. 

M. Kowalski 
-  takie sprawy należy zgłaszać dla Z-cy Wójta, który miał tam pojechać zrobić zdjęcie   
    i ustalić sprawcę..  
-   prosi o przywiezienie tłucznia na drogę w Mariance ( odcinek drogi leśnej) 

M. Tracz ma uwagę odnośnie podania zapotrzebowania  pracowników do każdej 
miejscowości.. 
Czy maja robić wywiad środowiskowy i szukać tych ludzi? 

Pani Sekretarz – pisma otrzymali dla informacji, osoby podają wtedy, gdy istnieje taka 
możliwość. 
 

 8.. Wolne wnioski.    

 

Z. Bednarski – prosi o interwencję, by zakazać  stawiania przyczep samochodowych  przy 
przystanku w Kole.  

M. Kowalski – ponawia prośbę, by ZGKiM uporządkował drogę w lesie ( od wieży w 
kierunku zrębu) 

Przewodnicząca Rady – zauważyła, że drzewa w parku są poznaczone. 

Wójt wyjaśnił, że Gmina zleciła  inwentaryzację posuszu i wiatrołomów. Na takie działania 
potrzebna jest zgoda Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków . Po uzyskaniu decyzji 
należy usunąć te drzewa. 
 
9.  Zamknięcie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady p.Jadwiga Łanicka   o  godz. 1240 zamknęła obrady XXIV Sesji 
Rady Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak  


